
DELEGATE JE ZANIMALO

Žive inovacije,
usoda dolžnikov
depozita

Na zboru združenega de-
la je Marjana Brezovška iz
Kmetijskega inštituta Slo-
venije zanimalo, zakaj nove
sorte rastlin niso obravna-
vane kot inovacije. Ob
obravnavi analize množič-
ne inventivne dejavnosti v
bežigrajskem gospodar-
stvu se je razvila razprava
tudi na zboru krajevnih
skupnosti Franc Tomše,
delegat krajevne skupnosti
Jože Štembal, je vprašal,

kaj je do zdaj storila Go-
spodarska zbornica za po-
speševanje inventivne de-
janosti. Jože Barl« iz kra-
jevne skupnosti Ježica je
predlagal, naj v bodoče v
takšne analize vključijo tu-
di obrtno združenje.

Tokrat ni bilo veliko dele-
gatskih vprašanj, precej
več jih je ostalo neodgo-
vorjenih s prejšnjih skup-
ščinskih zasedanj. Delegati
so zanje ponovno zahtevali

odgovore in seveda tudi
primerna ukrepanja. Bojan
Sef iz krajevne skupnosti
Anton Tomaž Linhart je
vprašal, kaj je z obljubljeno
avtobusno postajo mestne-
ga potniškega prometa, ki
naj bi bila urejena na Titovi
cesti ob bežigrajski tržnici,
zakaj tam komunaici še ve-
dno niso odpravili robnikov
na kolesarskih stezah ter
zakaj še vedno ni odgovora
na delegatsko vprašanje v
zvezi z ukinitvijo podhodov
pod križiščem Linhartova,
Titova in Bežigrad. V imenu
delegacije je Bojan Šef tudi
vprašal, kako je z okoli 20
tisoč prehodov čez jugo-
slovansko mejo, za katere
naši državljani niso plačali
depozita. Zanimalo ga je,
če je bil proti njim že spro-
žen kakšen postopek in
kakšen je njegov rezultat.


